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Referat 
Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 

SKOLEÅRET 2020-2021 
 

Dato 20. April klokken 18.30 - 20.30 

Sted Teams 

Deltagere Forældre rep.: Karina Toftebjerg, Heida Kristin Lund, Helene Østergaard Boisen, 

Michael Skrubel, Anita Mølgaard, Brian Skov og Christina Møller Juhl Ravn 

Lokale rep.: David Koeslich (Nustrup), Vakant (Sommersted) 

Medarbejder rep.: Karin Rasmussen, Anne Jørgensen 

Ledelses rep.: Birgit Staub Olesen, Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter: Luise Bram og Henrik Kristensen 

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Birgit Staub Olesen 

Fraværende Anita Mølgaard, Karin Rasmussen, Ulrik Sander Mortensen, Henrik Kristensen 

Bilag Princip om digital dannelse 

 

 

Dagsorden Referat 

1.  

a) Evt. opfølgning fra 

sidste møde 

 

 
Referat godkendt  
 

2. Gensidig orientering 

• Ledelsen 

• Medarbejdere 

• Elevråd 

• Lokale rep. 

• Forældre rep. 

 

 
Ledelsen 

• Budgetproces er sat i gang – alle er blevet bedet om at komme  
med input til processen. – Effektivisering og investering skal 
findes til omprioriteringskasse. Forslag er udarbejdet bl.a. 
indholdende: 
kaffe, julegaver, lejrskoler, energirenovering af lys og vand, 
udskiftning af fyr til varmepumpe. Distrikt vest forslår– 
hjemtagelse af rengøring og transport.  
 
Børnecenter 
Styrgruppe møde på vej mhp. at få et nyt fælles 
bestyrelsesmøde. 
 
Yderligere genåbning: 
5. og 6. klasse må komme i skole udendørs i den uge, hvor de 
ikke er indendørs. Vi ved endnu ikke, hvor meget og hvor lidt vi 
vil gøre mht. udendørs undervisning. 
 
Stillingsopslag: 
Barselsvikar i Sommersted og pædagog i Nustrup. 

 
 
Medarbejdere 
Nustrup: - 

    
  
 

Sommersted: - 
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Elevråd/Nustrup 
 
Elevråd /Sommersted 
Elevrådet drøfter, hvad de 2000 kr skal bruges til. (penge de har fået til 
at øge trivslen) Der er møde i denne uge. 
 
Lokale repræsentanter 
Forældre og andre kan ikke bare dukke op i skolen og deltage i 
undervisninger uden at give besked.  
 
Forældrerepræsentanter 
 
Det er svært at være forældre i 0. klasse i Nustrup. Forældrene er 
megett forskellige. Et samlet fællesskab for kommende 1. og 2. klasse 
vil blive godt. 
 
Ide: 
Kunne man evt. invitere til et udendørs forældremøde i Nustrup vedr. nu 
struktur.? 
 

3. Struktur i Nustrup 

 

Strukturen i Sommersted er uændret. 
I Nustrup er der udfordringer i forhold til bæredygtighed. 
5. og 6. årgang er meget små næste år. Hhv. 6 og 2 elever. 
”Boblerne” er pt. 0. og 1. klasse  
2.3. og 4. klasse  
5. og 6. klasse 
 
Der er tilsammen 17 børn i kommende juniorunivers. 
 
0. klasse for sig selv 
1. – 2. klasse 22 børn 
3. – 6. klasse 30 børn – 2 klasser. To kompetencehold. 
 
Fordelen er at holdene bliver mere bæredygtige.  
Børnene kan være sammen på tværs. 
 
Bestyrelsen bakker op omkring den nye opdeling.Kommunikationen ud 
til forældrene er rigtig vigtig – få den gode historie frem. 
 
Navne og kompetencehold er svære at finde rundt i for forældrene. Skal 
kommunikeres ud, så det bliver tydeligere. 

4. Nedsat skoledag  
For junioruniverset ønsker skolen en nedsættelse af uv. tiden fra 33 
timer ugentligt til 31 timer ugentligt. 
I både Nustrup og Sommersted skal midlerne primært bruges til at sikre 
det brede læringsfællesskab, som rummer alle klassens børn. 
Lærertimetallet skal være det samme, så midlerne kan bruges til to-
lærer ordning i  f.eks. musik  
Børneuniverset  fortsætter på 27,75 timer pr. uge. 
 
Bestyrelsen godkender nedsættelse af undervisningstiden for 
junioruniverset. 

5. Timefordelingsplan 

 

 
Planen gennemgået – og godkendt.. 
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6. Princip om digital 

dannelse  

Vi sender princippet med i elevrådet, så de kan udtale sig om 

princippet. 

Mobilfri skole/mobilfri skoletid. 

Opakning til princippet fra bestyrelsen.  
Godt tidspunkt, så det kan træde i kraft til næste skoleår. 

 

Mulighed for samling af forældrene vedr. digital dannelse – 

oplæg fra vores SSP medarbejder. Bestyrelsen henvender sig 
til det rådgivende team med en forespørgsel om et oplæg vedr. 

digital dannelse. – Luise er tovholder i det. 

 

7. Evt.  
 
Planlægning af arbejdsdag. 
 
 
 
 

 
 


